
 Referat fra bestyrelsesmøde 
d.27.06.2022 

Afbud: Niels-Erik, Claus, Camilla og 
Kristian 

  

     

Punkt Overskrift Opgavebeskrivelse Deadline Ansvar 

     

  0. Godkendelse af referat fra d.16.06.   Godkendt 

     

1. Status på istandsættelser. 
 
1.1.  EL: Fibernet, herunder montage af 

skab, antal tilmeldte, el arbejde i 
opgange, montage af brandalarmer i 
opgange og på lofter. Summelyde fra 
boks på loftet på Dronninggårds Alle`, 
dokumentation mv. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Rackskabet: arbejdet fortsætter som 
planlagt. Der skal varsles i god tid, 
inden der bliver lukket ned for 
fibernettet, når det nye rackskab 
bliver taget i brug. 
 
 
 
Antal og navne på tilmeldte af 
fibernettet. 
 
El arbejder i opgange (reparationer og 
rettelser af mangler) er kommet i 
gang. 
Udskiftning af kabler er efter Lyders 
udsagn og skriftlig begrundelse ikke 
nødvendigt (intet lovligt krav). 
 
 
Malerarbejde 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dørtelefoner bliver rettet 
op. 
Bestyrelsen overvejer 
arbejdet omkring 
lamperne i opgange. 
Afgørelsen: næste møde 
 
 
 

 
 
Niels-Erik spørges, 
hvem der har ansvar 
for at brugerne bliver 
informeret og 
hvordan. (opslag på 
tavler/døre i 
opgange?) 
 
Næste møde. 
 
 
Lyders skrivelse og 
begrundelse tager 
bestyrelsen som 
dokumentation for  
lovlig installation. 
 
 
 
Der aftales et møde 
med maleren for at få 
flere og mere 
nøjagtige 
informationer 
omkring arbejdet. 



Kurt og Linda deltager 
i mødet. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.2 Dørtelefoner, defekter, fugning mv. 
 
 
 
1.3 Malerarbejde, efterarbejder mv. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.4. Skema til rapportering af mangler 
        Proces og praktik. 

Brandalarmer: 9 i opgange/ 18 på 
loftet: ”26000/20000 kr. 
 
 
 
 
 
Summelyde på loftet. 
 
 
 
 
 
 
Gulvbelægning i opgang: 
Varslinger for ringe og med for kort 
varsel – der bliver bedt om 
afvarslinger ved ikke overholdelse af 
tidsplan!!!! 
 
Gerigter skal males grå. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Niels-Erik er blevet 
informeret – udbedringer 
på vej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Efter små rettelser i 
skemaet er det godkendt.  
Bliver delt ud efter næste 
møde. 

Hvorfor 18 på loftet? 
Niels undersøger 
sagen og afgør om 
alarmer bliver 
monteret til det 
indhentede tilbud. 
 
Niels-Erik undersøger 
problemet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tilbud indhentes. 
Der kan opstå nogle 
organisatoriske 
vanskeligheder, da 
dørene skal stå åbne i 
nogle timer efter 
malingen. 
Møde med maler (se 
punkt 1.1. 



 
 

2. Nyt fra opslagstavleudvalget.  Opslagstavler i grå til 499 
kr. er godkendte. 

Linda kontakter Niels-
Erik ang. pris og 
opsætning. 

     

3. To do listen og prioritering. Camilla har afleveret listen til 
bestyrelsen. 
Tilføjelser: Rengøring af 
postkasser/gadedøre. 

 
 
 
Udsat: møde med Jacob 
Bach. 

 
 
 
Niels kontakter Linda. 

     

4. Åbent hus d. 29.6. kl.19.00   Niels. Daniel og Claus 

     

5. Meddelelser bordet rundt. Beboer har 2 hunde – beboer har sat 
nøgleboks op i porten uden at spørge 
om lov. 

 Beboeren er blevet 
kontaktet med det 
samme. Boksen er 
fjernet. 

     

6. Evt.   Intet 

     

7. Næste møde d. 11.08.2022 kl. 18.00    

     

  God sommerferie      
 
Med venlig hilsen Bestyrelsen 

  

     

     

     

     

     

     

     

     



     

 


